



Mr Vladlen D Nogovitsyn

Managing Director
Arcos Hong Kong Ltd
(ALROSA Group Company)

Vladlen D. Nogovitsyn started his careers with the diamonds in 1992, by 1995 he become Head of the Sorting division of the Committee for Gem Stones, Precious metals and Currency of the Republic of Sakha (Yakutia), Russia.

From 1995 to 1999 serve as the Representative of the Republic of Sakha (Yakutia) with the Trade Delegation of the Russian Federation in Great Britain.

2001 graduated from the Diplomatic Academy of the Russian Ministry for Foreign Affairs

2001 to 2002 contract work at the International Department of the Legal Division of the State Duma of Russian Federation.

2003 – 2005 Deputy Head of External Relation Department ALROSA Co. Ltd.

2005 until current date the Managing Director of Arcos Hong Kong Ltd., a 100% subsidiary of ALROSA Co. Ltd., leading Russian diamond mining company.



弗拉德連·D·諾戈維欽

Arcos Hong Kong Ltd 董事總經理 (ALROSA集團子公司)

1992年，諾戈維欽先生開始其鑽石事業，至1995年成為俄羅斯薩可共和國（即雅庫特）「寶石、貴金屬及貨幣委員會」分類部主管。

1995至1999年，他出任俄羅斯駐英貿易代表團的薩可共和國代表。

2001年，他畢業於俄羅斯外交部外交學院。

2001至2002年，他在俄羅斯國家杜馬法律司國際局從事合同工作。

2003至2005年，他擔任俄羅斯 - 薩可鑽石公司 (Alrosa Co. Ltd.) 外聯局副經理一職。

2005年至今，他一直出任 Arcos Hong Kong Ltd. 的董事總經理。Arcos Hong Kong Ltd. 是俄國有數的鑽石開採公司——俄羅斯 - 薩可鑽石公司——全資擁有的子公司。